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Plats och tid϶ Zoomϵ klϴ 10϶04 Ћ1ϱ϶01

Närvarande Förbundsstyrelsen϶
PS Paul Stone ЖFörbundsordförandeЗ
AD Alexander Dürr                  ЖVice förbundsordförandeЗ
JH Joel Hultman ЖFörbundskassörЗ
MA Maja Ahlberg ЖOrdinarie LedamotЗ
AA Arad Aslrousta ЖOrdinarie LedamotЗ
RB Robin Bucher ЖOrdinarie ledamotЗ
VH Vilhelm Hayen ЖOrdinarie LedamotЗ
EM Elise Murphy ЖOrdinarie LedamotЗ

Övriga närvarande϶
SJ Simon Jernberg ЖFörbundssamordnareЗ

Underskriȅer϶ Paragrafer϶ У1Љ2ϲ

Sekreterare Arad Aslrousta
2021Љ04Љ1ϱϵ Mölndal

Ordförande Paul Stone
2021Љ04Љ1ϲϵ Malmö

Justerare Vilhelm Hayen
2021Љ04Љ20ϵ Stockholm
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У1ϴ Mötets öppnande
Förbundsordförande PS öppnar mötet klϴ 10϶04ϴ

У2ϴ Val av ordförande för mötet

Styrelsen beslutar

a//  1èlja PS till ordförande för mötetϴ

У3ϴ Val av sekreterare för mötet

Styrelsen beslutar

a//  1èlja AA till sekreterare för mötetϴ

У4ϴ Val av justerare för mötet

Styrelsen beslutar

a//  1èlja VH till justerare för mötetϴ

У5ϴ Fastställande av röstlängd

Styrelsen beslutar

a//  fa././èlla röstlängden till ϲ personer klϴ 10϶06ϴ

Röstberättigade϶ PS AD JH Ћ MA AA RB EM VH

a//  fa././èlla röstlängden till ϱ personer klϴ 16϶44ϴ

Röstberättigade϶ PS AD JH Ћ Ћ AA RB EM VH

У6ϴ Fastställande av dagordning

Styrelsen beslutar

a// fa././èlla dagordningen såsom presenteradϴ

Уϱϴ Beslut mellan möten

Ett beslut har fattats sedan styrelsens senaste sammanträde den 6 mars 2021ϴ

O-dfť-a)de Sek-e/e-a-e J0./e-a-e
Paul Stone Arad Aslrousta Vilhelm Hayen
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Den 1ϳ mars beslutade styrelsen

a// g*dkè))a offerten från  som skapades den 2021Љ03Љ11ϴ

Уϲϴ Styrelserond

Uppdateringar sker numera från varje utskott snarare än på individuell basisϴ Styrelsen

genomförde en mårundaϴ

Уϳϴ Kansliuppdatering

Den senaste månaden har i huvudsak bestått av arbete inför och under den nationella sessionen

utöver SJ϶s semesterveckaϴ Det som återstår den närmsta tiden är bokslutsarbete och förberedelse

för överlämning med SJ϶s eȅerträdareϵ informerar SJϴ

У10ϴ Ekonomiuppdatering

JH föreslår justeringar i budgetenϴ AA tillägger att budgetposten för annonser om utlysande av

tjänst bör utvärderas inför framtida rekryteringarϵ vilket PS instämmer iϴ

Styrelsen beslutar på förslag av JH

a// fa././èlla budgeten tills vidareϴ

У11ϴ Rapportering av utskottet för NSP

AD informerar att sökandet eȅer projektledare för den nationella sessionen 2022 fortsätterϴ

У12ϴ Rapportering av utskottet för decentralisering

EM har mottagit utvärderingar från samtliga aktiva RGS gällande den avslutade kampanjenϴ Av

dessa framgår det bland annat att det i framtiden önskas fler valmöjligheter av ämnen att skriva

om för att minska risken att olika regioner skriver om samma sakϴ Dessutom har det i en viss

utsträckning upplevts vara utmanande att engagera ledamöterϵ även om den bilden inte delas av

samtliga aktiva RGSϴ

SJ noterar att en utbildning om kommunikation med lokalföreningar har anordnatsϴ

O-dfť-a)de Sek-e/e-a-e J0./e-a-e
Paul Stone Arad Aslrousta Vilhelm Hayen
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У13ϴ Rapport från utskottet för lärarfrågor

Utskottet har haȅ sitt första utskottsmöteϵ som diskuterat formaliseringen av Partner

SchoolЉkonceptetϵ inleder SJϴ EM berättar att skolor kan bli Partner School om de deltagit i en

regional session de närmsta tre årenϴ Vi väntas erbjuda profilmaterial och informationϵ men EUP

Sverige kommer förstås inte tvinga någon deltagande skola till att bli en Partner Schoolϴ

MA anser att konceptet riskerar att hämma ambitionen att nå ut till skolor som tillhör mer

socioekonomiskt svaga områdenϴ Dock markerar JH att det ena inte nödvändigtvis utesluter det

andraϴ AA påpekar att det förvisso inte råder platsbrist på de flesta regionala sessionerϵ men att

faktumet att platserna trots allt är begränsade måste beaktasϴ PS instämmer med JH och noterar

vidare att ambitionen om ökad mångfald omnämns i såväl den nationella som internationella

strategin och att organisationen i framtiden behöver utvärdera på vilket sätt vi marknadsför oss

självaϴ

PS ajournerar mötet klϴ 11϶00ϴ Mötet återupptas klϴ 11϶10ϴ

У14ϴ Rapportering av utskottet för kommunikationsfrågor

Fokus har varit på den avslutade kampanjen och den nationella sessionenϵ berättar SJϴ Dessutom

väntas ett uppstartsmöte med en konsultfirma hållas för att påbörja den inköpta tjänstenϴ Kallelse

till årsmötet väntas publiceras på fredagϵ påminner PSϴ

У15ϴ Rapportering av utskottet för aktiviteter och kampanjer

En stor utvärdering om den avslutade kampanjen väntas görasϵ enligt SJϴ Dessutom har

ansökningsperioden för såväl chairs som delegater för ЁCommittees of EYP SwedenЂ öppnatϵ

berättar MAϴ

Nästa kampanj väntas börja i slutet av april och kommer att kretsa kring demokratifrågorϴ

Kampanjen ska vara ett gemensamt projekt mellan RGS och förbundsstyrelsenϵ vilket kommer

inkludera ett par panelsamtalϴ

O-dfť-a)de Sek-e/e-a-e J0./e-a-e
Paul Stone Arad Aslrousta Vilhelm Hayen
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VH och EM väntas delta i Universitetskanslersämbetets fortbildning för lärare för att presentera

EUPϴ

У16ϴ Redogörelse av representantskap i civilsamhället

PS har deltagit i FörsvarsЉ och säkerhetsakademin hos Folk och Försvarϵ ett möte med EYP

Luxemburg och ett sammanträde med det nordiska styrelsenätverket ЖBNNCЗϴ PS ska delta i Folk

och Försvars kommande årsmöteϴ

SJ har deltagit i EUЉsakråd om återhämtningspaketet samt ett webbinarium om den nya ErasmusӃ

lanseringenϴ

AA har deltagit i Altingets senaste nätverksträffϴ Även om de digitala träffarna varit intressanta så

motiverar inte nyttan den höga deltagarkostnadenϴ Därför rekommenderar AA att föreningen inte

ansluter sig till nätverket till höstenϴ

У1ϱϴ Utvärdering av målsättningar mars månad

Styrelsen genomför en intern utvärdering om tidigare målsättningarϴ

PS ajournerar mötet klϴ 11϶4ϲϴ Mötet återupptas klϴ 13϶26ϴ

У1ϲϴ BNC

Mellan den 10Љ11 april deltar AA och PS i internationella nätverkets BNCЉmöte digitaltϵ dvsϴ Board

of National Committees som är det internationella nätverkets medbeslutande organ tillsammans

med the Governing Bodyϴ AA presenterar samtliga förslag och styrelsen för en intern diskussion om

dessaϴ

Styrelsen beslutar

a// /illdela AA respektive PS mandat att företräda EUP Sverige mot bakgrund av presentationen

som förtsϴ

PS ajournerar mötet klϴ 12϶13ϴ Mötet återupptas klϴ 13϶32ϴ

O-dfť-a)de Sek-e/e-a-e J0./e-a-e
Paul Stone Arad Aslrousta Vilhelm Hayen
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У1ϳϴ Övergripande utvärdering NS 2021

Ett utvärderingsformulär har skickats till samtliga delegaterϵ meddelar MAϴ Dessa

utvärderingsformulär borde standardiseras i framtiden i syȅe att underlätta utvärdering av våra

sessioner över tidϵ menar VHϴ Därför ska en påminnelse om detta skrivas in i

utvärderingsdokumentet för den nationella uttagningsprocessenϴ

En förbättringspunkt är enligt AD att talare under öppningsЉ och stängningsceremonin i framtiden

håller kortare talϴ PS instämmer och ger samtidigt en eloge till arbetsgruppenϴ Inför eventuellt

framtida digitala sessioner bör styrelsen tänka på att vara mer samordnad avseende inte minst

schemat även om det förstås åvilar styrelsemedlemmar i viss mån att hålla sig uppdateradeϵ anser

EMϴ Därutöver vill PS påpeka att kvaliteten på resolutioner inte var i samklang med tidigare

nationella sessioner även om sessionen hade helt unika förutsättningarϴ VH menar att

förväntningarna inte bör påverkas av den digitala omställningenϴ Därför behöver styrelsen även

fortsättningsvis anstränga sig att i största möjliga mån rekrytera chairs med större framförhållningϵ

framhåller VHϴ Skälet till varför sessionens delegater inte blev inbjudna till Discord Жsom användes

som sessionens kommunikationskanalЗ med större framförhållning var förseningen av

rekryteringen av chairsϵ berättar MAϴ

У20ϴ Uppdatering från rekryteringskommittéen

Rekryteringskommittén bestående av PSϵ AD och JH har föreslagit en kandidat som diskuterats

informellt med styrelsenϴ

Styrelsen beslutar på förslag av PSϵ AD och JHϴ

a// a)./èlla Felicia Öberg som förbundssamordnare med start den 12 april 2021ϴ

Planen är att avtalet ska skrivas på den 12 aprilϴ

У21ϴ Beslut om Policy för överlämning

Styrelsen beslutar på förslag av PS

a// a)/a Policyn för överlämningϴ

O-dfť-a)de Sek-e/e-a-e J0./e-a-e
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У22ϴ Strategy 2021Љ2024

Styrelsen för en intern diskussion om den nya strategi som planeras att föreslås på årsmötet i majϴ

PS ajournerar möter klϴ 14϶45ϴ Mötet återupptas klϴ 14϶56ϴ

У23ϴ Verksamhetsplan 2021М2022

Verksamhetsplanen syȅar till att komplettera strategin och ta avstamp i strategin varje år med

utrymme för kreativitetϵ berättar PSϴ

PS och JH meddelar att verksamhetsplanen för nästkommande verksamhetsår är i

utvecklingsfasen och kommer att presenteras som ett förslag till en proposition till nästa

styrelsemöteϴ En kortare intern diskussion förs om synpunkter på vad en eventuell

verksamhetsplan bör prioriteraϴ

У24ϴ Övriga propositioner till årsmötet 2021

Styrelsen diskuterar övriga propositioner som kan komma att föreslås under årsmötet i majϴ

PS ajournerar mötet klϴ 16϶2ϱϴ Mötet återupptas klϴ 16϶35ϴ

У25ϴ Inköp av profilmaterial

Styrelsen beslutar på förslag av JH

a// b*-dlègga frågan till styrelsemötet i majϴ

Beslutet tas på grund av en väntad diskussion i BNC om att anta en ny logotypϴ

У26ϴ Beslut om målsättningar för april månad

Styrelsen har mot bakgrund av den nya interna arbetsstrukturen inte längre samma behov av

gemensamma målsättningar och denna fråga lämnas därför framgent till respektive utskott att

hanteraϴ

У2ϱϴ Övriga frågor

Kallel.e) /ill ë-.mń/e/
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Styrelsen beslutar på förslag av PS

a// a)*-d)a årsmötet 2021 digitaltϴ

RGS Öst kommer tillfrågas om att anordna eventuella förslag på kvällsaktiviteterϴ PS informerar om

att ett årsmötespresidium hittats och att han inväntar deras avtalssigneringϴ

Valberedningen har inkommit med en ofullständig booklet inför

nomineringsЉМkandideringsperioden och bland annat misstolkat stadgan på ett antal punkterϴ

Presidiet planerar att lämna kommentarer på valberedningens booklet i syȅe att stödja att stadgan

eȅerlevsϴ

S/*ckh*lm

Inför Stockholms stadshus 100Љårsjubileum kan det eventuellt finnas ett intresse från kommunen

att anordna ett ungdomsevenemangϵ exempelvis en större sessionϵ berättar VHϴ Det är för tidigt att

dra några slutsatser om förutsättningarna för ett sådant initiativϴ

У2ϲϴ Mötets avslutande

PS avslutar mötet klϴ 1ϱ϶01ϴ

O-dfť-a)de Sek-e/e-a-e J0./e-a-e
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